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ÅRSMELDING JULI 2019 – JULI 2020 FOR VESSØYA HYTTEEIERFORENING 

 

VIRKSOMHETENS ART OG FORMÅL 

Foreningens formål er å ivareta medlemmenes interesser i hytteområdet til beste for de til 

enhver tid medlemmer i foreningen.  

Foreningen har 71 medlemmer, en økning fra 66 i fjor. 

ÅRSRESULTAT 

Årsregnskapet viser driftsresultatet i regnskapsperioden og stillingen ved 

regnskapsperiodens slutt. Regnskapsperioden følger ikke kalenderåret, men løper fra siste  

generalforsamling (01.07.19) til årets generalforsamling (30.06.20). 

Det ble på generalforsamling i 2019 besluttet å sette kontingenten til NOK kr 300,-. 

Driftsinntektene utgjør kr 21.300,-.  Driftsutgiftene utgjør kr 18.606,- og årsresultatet etter 

finans utgjør et driftsoverskudd på kr 3.019,-. 

Foreningen har eiendeler med til sammen kr 125.061,-, som også utgjør egenkapitalen. Det 

er i regnskapsperioden overført kr 36.000,- til Veilaget, hvoretter foreningens lovede 

tilskudd til Veilaget nå er fullt betalt. Restfordring på kr 0,-. 

Driftsoverskudd på kr 3.019,-foreslås tilført egenkapitalen. 

FORTSATT DRIFT 

Årsoppgjøret er gjort opp basert på foreningens fortsatte drift. Det bekreftes herved at 

forutsetningene for fortsatt drift er til stede. 

FORSKNINGS- OG UTVIKLINGSAKTIVITETER 

Foreningen driver ikke med forsknings- eller utviklingsaktiviteter. 

ARBEIDSMILJØ OG PERSONALE 

Foreningen har ingen ansatte. I styret var det tre kvinner og to menn. 

YTRE MILJØ 

Styret er ikke kjent med at aktiviteten i foreningen har ført til forurensning av det ytre miljø. 

  



 

 

Classified: Internal 

STYRET HAR BESTÅTT AV  

Per Trygve Halvorsen, leder 
Gro Ekelund, kasserer 
Kari Løkke, styremedlem 
Inger Liv Torp, styremedlem 
Bjørn Slaatta, sekretær 
Bård Sverre Hernes, varamedlem 
 

Styret har avholdt et styremøte. Styret har holdt jevnlig kontakt via epost.  

• Søppelanlegg; etablere et nedgravd søppelsorteringsanlegg – dette arbeidet er fortsatt stilt i 

bero, basert på løsning på foreningens bekostning. Grimstad kommune har gjennom 

oppfølging gjennom 2019 og 2020, nå meldt at det ikke er midler i kommunens budsjett i 

2021. Saken står fortsatt på listen over saker som venter, har kommunen bekreftet. Følges 

opp fra foreningen før budsjettarbeid i kommunen våren 2021. Dersom kommunen ikke 

finner plass til dette på sitt budsjett for 2022, må foreningen ta stilling til om den skal 

iverksette arbeidet.  

 

• Fiber i hytteområdet - det er jobbet med muligheten for å trekke fiber for tv-signaler og 

internett til hyttefeltet. GET og andre er forespurt, og det er ikke kommet respons til tross for 

hyppige henvendelser fra styret. Saken må følges opp videre fra styrets side, da det er stor 

interesse for dette. 

 

• Stupetårn på brygga – nedsatt arbeidskomite under fjorårets generalforsamling. Dette ville 

vært søknadspliktig og komiteen har av den grunn avsluttet saken. 

 

 

 

Sagodden, den 8. juli 2020 

 

…………………………………….  …………………………………….  ……………………………. 
Per Trygve Halvorsen   Gro Ekelund    Kari Løkke 
styrets leder    kasserer 

 

……………………………………  …………………………………….   
Inger Liv Torp    Bjørn Slaatta     

     sekretær 

 


